

Date: 22 June 2022

التاريخ: ٢٢ يونيو ٢٠٢٢

Disclosure: Resolution of Ordinary General Meeting (OGM)

الموضوع: إفصاح - قرارات الجمعية العامة العادية

Sohar Power Company SAOG is pleased to inform the Muscat Stock Exchange and the investors' community of the resolutions adopted in the Ordinary General Meeting (OGM) held on Wednesday , 22 June 2022 at 3:00 pm the Holiday Inn Salwa Ballroom, Mawaleh, Muscat, Sultanate of Oman and through the electronic platform of the General Meetings:

يسر شركة صحار للطاقة ش م ع ع افادة بورصة مسقط و المساهمين الكرام بالقرارات المتخذة في الجمعية العامة العادية التي انعقدت اليوم الاربعاء بتاريخ ٢٢ يونيو ٢٠٢٢ الساعة ٣:٠٠ مساءً ، وذلك في فندق هوليداي ان ، قاعة سلوى ، الموالج ، مسقط ، سلطنة عمان و عبر المنصة الالكترونية لانعقاد الجمعيات العامة:

1. To enter into a transaction with a related party (provide mothballing/preserving the plant) has been approved and authorizing the executive management to take all appropriate and necessary steps to implement this transaction.
2. Mr. Miklos Almasy was elected as a new member (non-Independent) of the Board of Directors.
3. To enter into a transaction with a related party ("provide the Management service") has been approved and authorizing the executive management to take all appropriate and necessary steps to implement this transaction.

- ١- الموافقة على الدخول في معاملة مع طرف ذو علاقة ("تقديم خدمات الحفاظ على المحطة") وتفويض الإدارة التنفيذية باتخاذ كافة الخطوات المناسبة والضرورية لتنفيذ هذه المعاملة.
- ٢- تم إنتخاب الفاضل / ميكلوس الماسي عضواً جديداً (غير مستقل) في مجلس الإدارة.
- ٣- الموافقة على الدخول في معاملة مع طرف ذو علاقة (نقديم خدمات الادارة) وتفويض الإدارة التنفيذية باتخاذ كافة الخطوات المناسبة والضرورية لتنفيذ هذه المعاملة.

Yours faithfully
For Sohar Power Company (SAOG)

مخلصكم
عن شركة صحار للطاقة ش م ع ع

Yaqoub Al Harthi
Chief Executive Officer



يعقوب الحارثي
الرئيس التنفيذي